
Jaarverslag 2013 

Inleiding 

Het afgelopen jaar was een beetje een kroonjaar voor Nut & Sport Stolwijk. Tijdens de 

jaarvergadering hebben we stilgestaan bij het feit, dat het 70 jaar geleden is, dat onze vereniging 

werd opgericht. Omdat het niet een echt kroonjaar is, dat vieren we als we 75 jaar bestaan, hebben 

we onze 70ste verjaardag bescheiden gevierd met een gebakje bij de koffie. Het 70 jarig bestaan is 

echter wel voldoende gedenkwaardig om in dit jaarverslag te vermelden. Binnen de kleindierensport 

mogen we gerust stellen, dat Nut & Sport Stolwijk een bloeiende vereniging is en met een leeftijd 

van 70 jaar nog volop in het kleindierenleven staat. 

Bestuur 

Het bestuur is in 2013 drie keer bij elkaar geweest voor een bestuursvergadering. Daarnaast is een 

bestuursdelegatie naar de extra vergadering van VZOD geweest om te horen hoe deze vereniging de 

toekomst ingaat na het overlijden van H. Mak, die het leeuwendeel van het verenigingswerk voor zijn 

rekening nam. 

Omdat de drie aftredende en herkiesbare bestuursleden Ton de Heij, Dennis Vermeulen en Jan-Joost 

Bouwman herkozen zijn, is er in de bestuurssamenstelling niets veranderd. 

Omdat we 5 jaar van ons 75jarig jubileum verwijderd zijn is een jubileumcommissie ingesteld van 

twee bestuursleden, die zich sterk gaat maken voor een gepaste viering van een jubileum in 2018. 

Het bestuur heeft relatief veel tijd besteed aan het opstellen van een nieuw prijzenschema voor de 

clubtentoonstelling. Vanuit de ledenvergadering is het verzoek gekomen wat meer geld aan 

kampioensprijzen te besteden. Daarnaast kwam vanuit de ledenvergadering het verzoek meer 

evenwicht te brengen tussen prijzen bij de diverse diergroepen. Binnen het bestuur leeft de wens de 

prijzen over zo veel mogelijk dieren te verdelen en willen we de kosten beheersbaar houden. 

Dit alles heeft tot een herziening van het prijzenschema geleid, zoals het bij de laatste 

clubtentoonstelling is toegepast. Het bestuur is van mening, dat we nu een goed, eerlijk en 

aantrekkelijk prijzenschema hebben. Tijdens de discussie in de ledenvergadering is het idee geopperd 

de contributie met de hoogte van het inschrijfgeld van één dier te verhogen en bij de inschrijving van 

de clubtentoonstelling het eerste dier niet in rekening te brengen. Dit voorstel is in de 

najaarsvergadering aangenomen, omdat een contributieverandering geagendeerd moet worden. 

Deze aanpassing wordt dus in 2014 van kracht. 

Ledenvergaderingen 

Zoals gebruikelijk hebben we twee ledenvergaderingen gehouden. De ledenvergadering worden door 

een vrij constant aantal van ca 20 leden bezocht. Een aantal waar we best tevreden mee zijn. Ook in 

2013 bleek de opbouwende inbreng van de leden; een signaal dat de vereniging leeft. 

Jongdierenkeuring 

Na enkele decennia van overleggen en het wegwerken van onderling wantrouwen tussen 

verenigingen waar van niemand nog weet wat de grondslag is, is het dan eindelijk zo ver: in 2013 

hebben we een jongdierenkeuring gehouden met alle verenigingen in de Krimpenerwaard. Hoewel er 

met 178 dieren 12 dieren minder ingezonden werden en twee verenigingen meer meededen t.o.v. 

2012 mogen we door de goede onderlinge sfeer stellen dat we een geslaagde jongdierenkeuring 



hebben gehad. Zoals we inmiddels gewend zijn is de keuring gehouden in de kas van Tuincentrum 

Stout. 

Clubtentoonstelling 

Nog steeds mogen we ons verheugen op een lichte groei van het aantal ingestuurde dieren op onze 

clubtentoonstelling. We zien dit als een compliment voor de vereniging. Steeds meer fokkers 

vertrouwen hun waardevolle topdieren voor een paar dagen aan de zorgen van onze club toe. Dat 

motiveert het bestuur om blijvend hoge eisen te stellen aan een optimale verzorging van de dieren 

tijdens de tentoonstelling. Naast blije dieren hadden we ook blije fokkers en bezoekers, want we 

kijken terug op een zeer geslaagde tentoonstelling. De positieve sfeer was ook weer merkbaar tijdens 

het opbouwen, keuren en opruimen. 

Extra positief is de deelname van twee jeugdleden aan onze tentoonstelling. Terwijl we met elkaar 

steeds maar praten over een vergrijzing van de kleindierensport zien we opeens deze verjongging 

binnen de club. Een verheugende ontwikkeling! 

Een uitgebreid verslag van de clubtentoonstelling staat op de website van de vereniging. 

Tijdens de jaarvergadering is de wens uitgesproken door te groeien naar minimaal 200 dieren. Met 

179 dieren in 2013 hebben we er nog slechts 21 te gaan: dat moet haalbaar zijn in 2014. Wie in 2014 

netjes de contributie voldoet heeft immers de eerste inschrijving al betaald. 

Tatoeëren 

Onze tatoeëerder heeft in 2013 59 konijnen van een oormerk voorzien. Dat zijn 12 dieren meer dan 

in 2012. Wat constant is gebleven is het aantal konijnenfokkers dat bij Nut en Sport laat tatoeëren: 

slechts 2. 

Financieel 

Een jaarverslag is niet de plek om uitgebreid in te gaan op de jaarrekening van het afgelopen jaar. 

Daarvoor hebben de penningmeesters een uitgebreid financieel jaarverslag opgesteld. Hier wordt 

volstaan met de vermelding, dat de vereniging in 2013 ruim 45 euro meer heeft uitgegeven dan er is 

binnengekomen. Hierbij kan wel een kanttekening worden geplaatst: Jubilarissen in de vereniging 

worden met een aandenken gehuldigd. Dit aandenken brengt de nodige kosten met zich mee. In 

2013 is een nieuwe voorraad aandenkens aangeschaft voor meerdere jaren. Om het financieel 

overzichtelijk te houden zijn de kosten volledig op het jaar 2013 geboekt. Zouden we deze uitgave 

uitsmeren over meerdere jaren, omdat we er meerdere jaren mee doen, dan zou 2013 met een 

positief saldo afgesloten zijn. Met andere woorden: het negatief saldo wordt weggepoetst door een 

positieve toename van de waarde van de bezittingen. Het financiële vermogen staat op bijna 6000 

euro. Een bedrag waarbij we gerust kunnen spreken van een gezonde situatie. 

Nut & Sport en haar omgeving 

Door het overlijden van de heer Hens Mak is een bestuurlijk probleem ontstaan bij onze 

buurvereniging VZOD. Hierover is door deze vereniging een extra vergadering belegd. Deze 

vergadering heeft de discussie over een verder gaande samenwerking tussen verenigingen in de 

Krimpenerwaard opnieuw doen oplaaien. Nut & Sport Stolwijk staat al vele jaren open voor 

samenwerking tussen verenigingen. We zijn in het verleden bereid geweest tot fuseren. Ook nu heeft 

het bestuur zich beraden op een standpunt inzake samenwerking. 

De bereidheid tot samenwerking is er binnen ons bestuur nog steeds. Als voorwaarde stellen we ook 

nog steeds, dat iedere vorm van samenwerking gericht moet zijn op het bevorderen van de 



kleindierensport in onze regio. De bereidheid tot fuseren is een stuk kleiner geworden en misschien 

wel geheel verdwenen. Hiervoor hebben we de volgende argumenten: Wij hebben op dit moment 

een goed lopende vereniging met een groeiend aantal fokkende leden en insc hrijvingen op onze 

tentoonstellingen. Wij zijn zeer tevreden over de Grote Haven als tentoonstellingslocatie en willen 

die graag behouden. Wij zien op dit moment eerder schade dan verbetering voor onze leden als we 

Nut en Sport zouden opgeven ten gunste van een fusievereniging. 

Tenslotte 

Op dit moment draait onze vereniging naar ieders tevredenheid. Gelukkig heb ik dat al meerdere 

keren in het jaarverslag mogen vermelden. De realiteit bij buurverenigingen leert echter ook, dat er 

weinig nodig is om een vereniging in problemen te brengen. leder jaar houden we 

bestuursverkiezingen, meestal worden zittende bestuursleden herkozen omdat er geen 

tegenkandidaten zijn. Dit komt de rust binnen de vereniging ten goede, maar als een bestuurslid zich 

niet herkiesbaar stelt kost het heel veel moeite om een vervanger te vinden. Al vier jaar heeft er 

geen wisseling in de bestuurssamenstelling plaatsgevonden. Ons langst zittende bestuurslid zit al 27 

jaar in het bestuur. Zolang alles gaat zoals het nu gaat is er niets aan de hand, maar we kunnen niet 

in de toekomst kijken en weten alleen zeker dat we ieder jaar een jaar ouder zijn dan vorig jaar. 

Hierom staat het bestuur van Nut & Sport altijd open voor een samenwerking met andere 

verenigingen met als doel er gezamenlijk beter van te worden en de kleindiersport in het algemeen 

te versterken. Zolang we als leden van Nut & Sport Stolwijk ons er voor inzetten onze vereniging 

sterker te maken door collega-fokkers te betrekken bij onze aantrekkelijke tentoonstellingen en open 

en collegiaal om te gaan met onze buurverenigingen, kunnen we de kleindierensport in de regio 

versterken en onze waardevolle en gewaardeerde rassen in stand houden. Nut en Sport Stolwijk 

hoeft hierbij niet op de voorgrond te treden maar mag best toonaangevend zijn. Met nu al een 

meervoud aan jeugdleden en straks meer dan 200 dieren op de tentoonstelling zijn we op de goede 

weg. 

Maart 2014, 

Albert Hamberg, voorzitter 
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